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 Protokół nr XV/2020 

przebiegu XV sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 31 stycznia 2020 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 12.00. 

W sesji udział wzięło 14 Radnych. Nieobecni usprawiedliwieni byli Radni Artur Bielawski, Paweł 

Wojna oraz Sylwia Dopierała. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

W obradach uczestniczyli również: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik. 

2. Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska. 

3. Izabela Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego  

w Śremie. 

4. Monika Woźniak specjalista w Wydziale Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami. 

5. Agnieszka Oleszak-Baczyńska przedstawiciel PCPR w Śremie. 

6. Mecenas Piotr Budziński. 

7. Przedstawiciele lokalnych mediów. 

 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XV sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk. 

Podstawą prawną do tego jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych 

osobowych. Zgodnie z którym przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego 

wskazanego w art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały.  

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z XIV sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na działalność Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

Śremie w 2020 roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie na rzecz gminy Śrem, w drodze 

darowizny, nieruchomości stanowiących własność powiatu śremskiego, zajętych pod pas 

drogowy ulicy dr. Seweryna Matuszewskiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2019. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań publicznych  

z zakresu administracji rządowej. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 rok.  
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10. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale  

NR XIII/113/2019 Rady Powiatu w Śremie z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego 

Powiatu i Przestrzegania Prawa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu  

i Rekreacji. 

14. Sprawozdanie z działalności Komisji stałych Rady Powiatu w 2019 r. 

15. Interpelacje i zapytania Radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

18. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że do protokołu z sesji nie wpłynęły 

uwagi Radnych.  

 

Protokół XIV sesji z dnia 20.12.2020 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (14 głosów za). 

 

Ad 3.  

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik poinformowała, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu stanowiące załącznik nr 4 do protokołu nie wymaga 

uzupełnienia.  

    

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

  

Ad 5. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji na działalność Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Śremie w 2020 roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Powiedział, że uchwała była przedstawiona na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu przez 

panią Urszulę Hańczyk Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie, więc 

otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. Jednocześnie poinformował, że w zastępstwie za 

panią Urszulę Hańczyk udział w sesji bierze przedstawiciel PCPR pani Agnieszka Oleszak –

Baczyńska. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XV/124/2020  w sprawie udzielenia dotacji na działalność Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Śremie w 2020 roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (14 

głosów za) i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. Radny Tomasz Klaczyński zagłosował 

poprzez podniesienie ręki w związku z instalacją aktualizacji na swoim tablecie. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie na rzecz gminy Śrem, w 

drodze darowizny, nieruchomości stanowiących własność powiatu śremskiego, zajętych pod pas 

drogowy ulicy dr. Seweryna Matuszewskiego. 

Powiedział, że uchwała była przedstawiona na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu przez 

panią Monikę Woźniak Specjalistę Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Starostwa 

Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XV/125/2020  w sprawie wyrażenia zgody na zbycie na rzecz gminy Śrem, w drodze 

darowizny, nieruchomości stanowiących własność powiatu śremskiego, zajętych pod pas drogowy 

ulicy dr. Seweryna Matuszewskiego została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (14 głosów 

za) i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Radny Tomasz Klaczyński zagłosował poprzez 

podniesienie ręki w związku z instalacją aktualizacji na swoim tablecie. 
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Ad 7.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2019. 

Powiedział, że uchwała była przedstawiona na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu przez 

panią Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego w 

Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XV/126/2020 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Śremskiego za rok 2019 została podjęta przez Radę Powiatu 

jednogłośnie (14 głosów za) i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Radny Tomasz Klaczyński 

zagłosował poprzez podniesienie ręki w związku z instalacją aktualizacji na swoim tablecie. 

 

 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej. 

Powiedział, że uchwała była przedstawiona na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu przez 

panią Izabelę Ratajczak Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich Starostwa Powiatowego w 

Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  
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Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XV/127/2020 w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań publicznych 

z zakresu administracji rządowej została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (14 głosów za) 

i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. Radny Tomasz Klaczyński zagłosował poprzez 

podniesienie ręki w związku z instalacją aktualizacji na swoim tablecie. 

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2020 rok. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji. 

 

Skarbnik Powiatu Krystyna Sikorska powiedziała, że nie ma autopoprawek do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radny Wojciech Zajler powiedział, że pani Dyrektor Zespołu Szkół Technicznych im. Hipolita 

Cegielskiego wyjechała na delegację zagraniczna do USA w celu podpisania listu intencyjnego 

dotyczącego planowanej współpracy. 

Zapytał kto będzie finansował międzynarodową wymianę uczniów – jeżeli do takiej dojdzie. 

 

Starosta Zenon Jahns powiedział, że tego typu wyjazdy nie będą finansowane ze środków 

powiatu, tylko w ramach projektów. 

 

Przewodniczący powiedział, że są projekty międzynarodowe realizowane w szkołach średnich 

np. Erasmus Plus, Leonardo da Vinci. Ministerstwo Edukacji oczekuje od szkół innowacji, 

projektów dzięki czemu te szkoły maja lepszą ofertę szkoleniową. Dodał, że w czasie gdy 

pracował jako nauczyciel szkoły w Grzybnie uczniowie wyjeżdżali na praktyki do Francji, 

Niemiec, Hiszpanii, które były realizowane wyłącznie w ramach projektów. Wówczas jest 

zawierana tzw. umowa partnerska. 

 

Radny Emil Majsner powiedział, że chce poinformować wszystkich iż Rada Powiatu przejdzie 

do głosowania uchwały budżetowej gdzie jest ujęte sfinansowanie nowych miejsc parkingowych 

przy byłym oddziale zakaźnym szpitala na kwotę 158.000 zł. 

 

 Starosta Zenon Jahns powiedział, że na tym te działania się nie skończą i w kolejnych latach 

będą budowane nowe miejsca parkingowe. 

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji stałych i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XV/128/2020 zmieniająca uchwałę budżetową na 2020 rok została podjęta przez 

Radę Powiatu (13 głosów za, 1 przeciw) i stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale  

NR XIII/113/2019 Rady Powiatu w Śremie z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz Przywara powiedział, że 

ponowna skarga nie wniosła żadnej nowej wartości merytorycznej, która podlegałaby 

rozpatrywaniu przez Rade Powiatu. Dlatego Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przygotowała 

swoje stanowisko w sprawie w formie projektu uchwały Rady Powiatu uznając skargę za 

bezzasadną. 

 

Radny Wojciech Zajler zapytał jaka jest relacja pomiędzy obiema skargami, jakie są różnice  

i podobieństwa czy to jest ta sama skarga, czy została rozszerzona. Poprosił o wyjaśnienie czym 

komisja sugerowała się odrzucając skargę. Dodał, że skarżąca wielokrotnie powołuje się na złe 

traktowanie przez Panią Dyrektor, ponadto wskazuje ona, że była podwładną Pani Dyrektor. 

Można odnieść wrażenie, że była wywoływana przez Panią Dyrektor presja na skarżącej.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz Przywara odpowiedział, że skarga 

merytorycznie czyli zgodnie z przepisami prawa nie wniosła nic nowego. Natomiast kwestie, 

które wymienił pan Radny to są przemyślenia skarżącej. Przytacza ona opis zdarzeń, które miały 

miejsce kiedy była ona pracownicą PUP. Tylko, że relacja pomiędzy tymi paniami nie jest 

przedmiotem rozpatrywania przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Dodał, że szereg zarzutów 

wskazanych, w skardze nie podlega ocenie przez Komisję. 

 

Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik powiedziała, że komisja analizowała ponowioną skargę i 

jedyną dodatkową kwestią jaką skarżąca poruszyła jest fakt, że decyzja administracyjna nie 

została wydana w określonym przez Kodeks postepowania administracyjnego terminie. Tyle 

tylko, że skarżąca otrzymała zawiadomienie o wydłużeniu terminu załatwienia sprawy. W 

związku z tym argument ten nie może być powodem do przyjęcia skargi i uznania jej za zasadną. 

Sekretarz dodała, że skarżąca odwołała się od decyzji Powiatowego Urzędu Pracy do Wojewody 

Wielkopolskiego, który w dniu 23 stycznia br. wysłał pismo do PUP stwierdzając, że zaskarżona 

decyzja administracyjna organu pierwszej instancji opiera się wyłącznie na konkretnej podstawie 

prawnej i dowodach potwierdzonych materiałem dowodowym dlatego nie znalazł podstaw do 

uchylenia zaskarżonej decyzji. 

 

Radni nie zgłosili więcej pytań.  

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XV/129/2020 w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale  

NR XIII/113/2019 Rady Powiatu w Śremie z dnia 29 listopada 2019 r. w sprawie rozpatrzenia 
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skargi na Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Śremie została podjęta przez Radę Powiatu 

(12 głosów za, 2 wstrzymujące się) i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 11. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2020 rok. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XV/130/2020 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie 

(14 głosów za) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Zdrowia, Pomocy 

społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji i Klubów. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i ochrony Środowiska 

Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 
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Uchwała nr XV/131/2020 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa na 2020 rok została podjęta przez Radę Powiatu 

jednogłośnie (14 głosów za) i stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 

i Rekreacji. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska 

powiedziała, że na posiedzeniu komisji plan pracy został uzupełniony o punkt dotyczący analizy 

naboru do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez powiat śremski. Poinformowała, że 

komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Klubów. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Członek Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Wojciech Zajler 

przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XV/132/2020 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Rekreacji została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (14 głosów za) i stanowi załącznik nr 

14 do protokołu. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Powiatu w 2019 r. 

Poinformował, że sprawozdania zostały przedstawione na wczorajszych posiedzeniach komisji. 

Poprosił jeszcze o odczytanie sprawozdań przewodniczących Komisji Rewizyjnej oraz Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Janusz Przywara odczytał sprawozdanie 

z działalności komisji w 2019 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marek Mostowski odczytał sprawozdanie z działalności 

komisji w 2019 roku. 

 

Sprawozdania z działalności komisji stanowią załączniki do protokołów z komisji natomiast 

sprawozdania Komisji Rewizyjnej oraz Skarg, Wniosków i Petycji stanowią załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  
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Radni nie zgłosili interpelacji i zapytań.     

 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

Radny Emil Majsner powiedział, że decyzje czy będą budowane kolejne miejsca parkingowe 

przy szpitalu zostaną podjęte przez Radę Powiatu, jednak radny nie widział aby to zadanie zostało 

ujęte w planie budżetu na 2020 rok. Wyraził nadzieję, że te plany będą każdorazowo poddawane 

pod głosowanie.  

Radni nie zgłosili w tym punkcie więcej wniosków i oświadczeń. 

 

Ad 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski powiedział, że na poprzedniej sesji informował, że 

Wojewoda Wielkopolski przesłał informację do Rady Powiatu w Śremie o wynikach kontroli 

przeprowadzonej w PCPR w Śremie w zakresie realizacji zadań dotyczących funkcjonowania i 

wspierania rodzin zastępczych. Kontrola wykazała pewne nieprawidłowości, do których 

ustosunkował się PCPR wysyłając zastrzeżenia do wystąpienia pokontrolnego.  

Wojewoda po uwzględnieniu zastrzeżeń PCPR odstąpił od realizacji dwóch punktów zaleceń 

pokontrolnych. Natomiast realizację  pozostałych podtrzymał w mocy i zobowiązał PCPR do ich 

realizacji. 

Do odbioru są Pity dla Radnych za zeszły rok w pokoju nr 12 u Pani Agnieszki Michalak.  

Najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 27 lutego natomiast sesja jest zaplanowana na  

28 lutego. 

Dodał, że zostanie zamieszczony w programie e-sesja harmonogram pracy rady na 2020 r.  

Ad 18. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął XV 

sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1229. 
 

 

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak 


